
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.:  
 
 

Technische vraag aan:  

 
Vergadering REF 20-06-2024 
Onderwerp: 9.h bestemmingsplan Graspeel 43 

Op pagina 26 van bijlage 2 staat het volgende: “Princiepebesluit Voor het initiatief is geen 
principeverzoek ingediend. Wel heeft overleg met Wethouder……….. en ……….  ………… 
plaatsgevonden, waarin besproken is om naast de verplichte fysieke kwaliteitsverbetering geld 
te storten in een fonds.” 

Vragen: 
1. Is dit een normale procedure? 
2. Wat voor kwaliteitsverbeterende maatregelen elders worden door zo’n fonds ontwikkeld? 

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 19-6-2024  

Fractie : GroenLinks  

Naam indiener : Genoveef Lukassen  

Ibabs ID nr                         :  

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Peter Oberndorff 

Datum: 19-6-2024 
 
Vraag: 
Klik hier als u tekst wilt invoeren. 
 
Antwoord: 

1. Het betreft hier inderdaad niet een normale procedure waarbij voorafgaand aan de 
bouw van gebouwtjes eerst een principebesluit en daarna een plan dat wordt getoetst 
op planologische haalbaarheid.  Het gaat hier om legalisatie - achteraf -van de 
gebouwen, nadat ze zijn gebouwd. Geconstateerd is op een bepaald moment dat de 
gebouwen hier zonder vergunning zijn gebouwd en dat zij in die zin ‘illegaal’ aanwezig 
waren. In zo’n geval dient er volgens het recht-voordat andere maatregelen worden 
overwogen- eerst te worden bekeken of legalisatie mogelijk is. En er is hier vastgesteld 
dat legalisatie tot de mogelijkheden behoorde. Daartoe is een bestemmingsplan 
opgesteld. 

2. Er wordt momenteel een landschapsbeleidsplan opgesteld, met daarbij ook een 
uitvoeringsprogramma. Daarin zullen concrete projecten worden genoemd, 
waarvoor mede de gelden/budgetten  worden gebruikt uit het bedoelde fonds.  

 
 
 
 
  


